



DEMANDE D'AUTORISATION D'UN USAGE CONDITIONNEL

AVIS PUBLIC est donné que lors de la séance ordinaire du conseil qui se tiendra le 15 juin 2026 à 19 h à la chapelle de la résidence « Quatre Vents » située au 12, avenue du Dahlia, le conseil municipal statuera sur la demande d'autorisation d'usage conditionnel pour l'immeuble suivant, le tout conformément au *Règlement sur les usages conditionnels RCM-60D-2015* :

Emplacement	Usage conditionnel
Lot 1 522 759 350, avenue Touzin	Aménagement d'un logement intergénérationnel.

Toute personne ou organisme intéressé relativement à cette demande pourra se faire entendre par le Conseil lors de cette séance.

DONNÉ À DORVAL, QUÉBEC, ce 29 mai 2026

(signé) Nathalie Hadida
Greffière

APPLICATION FOR AUTHORIZATION OF A CONDITIONAL USE

PUBLIC NOTICE is hereby given that at its regular sitting to be held on June 15, 2026, at 7 p.m. at the chapel of the « Quatre Vents » residence located at 12 avenue du Dahlia, the Municipal Council will take position on the application for authorization of a conditional use for the following immovable, in compliance with *By-law RCM-60D-2015 concerning conditional uses*:

Location	Conditional use
Lot 1 522 759 350 avenue Touzin	Establishment of an intergenerational dwelling.

Any interested person or body may be heard by the Council during this meeting, with respect to this application.

GIVEN AT DORVAL, QUEBEC, this May 29, 2026.

(signed) Nathalie Hadida
City Clerk